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Η υπόθεση αφορά στη διαδικασία πρόσληψης καπετάνιου για τις ακάτους της Αστυνομίας
Αγνόησαν τέσσερις φορές το Ανώτατο Δικαστήριο

Η Αστυνομία καταζητεί 
τον Στέφανο Πανάρετο, 
25 χρονών, από τη Λεμε-
σό, για διευκόλυνση των 
ανακρίσεων, σχετικά με 
διερευνώμενη υπόθεση 
συνωμοσίας προς διά-
πραξη κακουργήματος, 
παράνομης κατοχής και 
μεταφοράς πυροβόλου 
όπλου, επίθεσης με πρό-
κληση πραγματικής σω-
ματικής βλάβης, μαχαι-
ροφορίας και παράνομης 
εισόδου, αδικήματα τα 
οποία διαπράχθηκαν 
στην επαρχία Λεμεσού.
Παρακαλείται οποιοσδή-
ποτε γνωρίζει οτιδήποτε 
που μπορεί να βοηθήσει 
στον εντοπισμό του, να 
επικοινωνήσει με το ΤΑΕ 
Λεμεσού στον αριθμό τη-
λεφώνου 25-805057, ή 
τον πλησιέστερο Αστυνο-
μικό Σταθμό ή με τη 
Γραμμή Επικοινωνίας του 
Πολίτη στον αριθμό 
1460.

Καταζητείται
ο Στέφανος 
Πανάρετος

Τέσσέρισ διαδοχικές αποφάσεις του Ανωτάτου 
Δικαστηρίου έγραψαν στα παλιά τους τα πα-
πούτσια υπουργείο Δικαιοσύνης και Αστυνο-
μία, και αυτό παρά τις κατά καιρούς διακηρύ-
ξεις ότι θα γίνονται σεβαστές οι αποφάσεις των 
Δικαστηρίων.

Ο διαχρονικός εμπαιγμός του Ανωτάτου Δικα-
στηρίου άρχισε από το 2004 και συνεχίζεται μέχρι 
και σήμερα, ενέργεια την οποίαν ο δικηγόρος του 
παραπονούμενου Γεώργιος Καραπατάκης θεωρεί 
ως κραυγαλέο παράδειγμα εμμονής της διοίκησης 
στις αποφάσεις της, αγνοώντας τις δικαστικές απο-

φάσεις και μάλιστα παρά τις εξαγγελίες των ιδίων 
των διοικούντων ότι θα τις υλοποιήσουν.

Ο παραπονούμενος Αντώνης ιωάννου ζητά 
μέσω του δικηγόρου του απόφαση του Δικαστηρί-
ου με την οποία να κηρύσσεται άκυρη, παράνομη 
και στερημένη οποιουδήποτε εννόμου αποτελέ-
σματος η παράλειψη του υπουργού Δικαιοσύνης 
και του Αρχηγού Αστυνομίας να συμμορφωθούν 
με την ακυρωτική απόφαση του Ανωτάτου Δικα-
στηρίου. Στην αίτηση που υπεβλήθη στο Ανώτατο, 
αναφέρεται πως παρόλον ότι πέρασαν 15 μήνες 
από την έκδοση τη τελευταίας απόφασης του Ανω-

τάτου, παρέλειψαν να επαναφέρουν την κατάστα-
ση που ίσχυε πριν το 2004, ενώ παράλληλα παρέ-
λειψαν να επανεξετάσουν τη συγκεκριμένη από-
φαση με την οποίαν απέκλεισαν τον κ. ιωάννου. Ο 
δικηγόρος του κ. ιωάννου ανέφερε, πως αν επα-
νέλθει η προ του 2004 κατάσταση τότε οι οκτώ 
καπετάνιοι της λιμενικής είναι ωσάν να μην διορί-
στηκαν. Ο κ. Καραπατάκης υπέδειξε, πως από το 
2004 εκδόθηκαν τέσσερις ακυρωτικές αποφάσεις 
και όλες καταδεικνύουν ότι ο πίνακας που κατάρ-
τισε η Αστυνομία για το ποιοι εδικαιούντο να προ-
σληφθούν, ήταν παράνομος.

Ανέφερε επίσης, πως η αρμόδια επιτροπή της 
Αστυνομίας έπρεπε να καλέσει σε προσωπική συ-
νέντευξη τους υποψηφίους και αφού τους ακού-
σει, να τους βαθμολογήσει.  Ωστόσο, όπως αναφέ-
ρει ο δικηγόρος του κ. ιωάννου, η αρμόδια επιτρο-
πή έλαβε υπόψιν και άλλους παράγοντες οι οποίοι 
οδήγησαν στον αποκλεισμό του πελάτη του, κάτι 
το οποίο αναγνωρίστηκε και από το Δικαστήριο. Ο 
κ. ιωάννου κατετάγη ένατος (από τους οκτώ) ενώ 
αν ακολουθείτο η κανονική διαδικασία θα βρισκό-
ταν εντός της λίστας με τους προσληφθέντες.

ΒΑΣΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ

Η RyanaiR ξεκίνησε χθες το νέο δρομολόγιο από Λάρνακα προς 
Βρυξέλλες-Ζάβεντεμ, προσφέροντας χαμηλούς ναύλους με δύο 
εβδομαδιαίες πτήσεις, στο πλαίσιο της συμφωνίας της με το 
Υπουργείο Μεταφορών. Όπως έχει γράψει ο «Φ», η Ryanair ζή-
τησε από το Υπουργείο να ακυρώσει τον διαγωνισμό για επιχορη-
γημένες πτήσεις προς Βρυξέλλες, αναλαμβάνοντας να συνδέσει 

την Κύπρο με την πρωτεύουσα της Ε.Ε. χωρίς 
επιχορήγηση.

Όπως αναφέρει σε χθεσινή της ανακοί-
νωση η Ryanair, για να γιορτάσει την πρώτη 
της πτήση από Λάρνακα προς Βρυξέλλες-
Ζάβεντεμ, η Ryanair είναι στην ευχάριστη 
θέση να απελευθερώσει θέσεις προς κρά-
τηση από €19,99 για ταξίδια τον Φεβρουά-

ριο. Οι χαμηλοί αυτοί ναύλοι είναι διαθέσιμοι προς κράτηση στο 
www.ryanair.com μέχρι τα μεσάνυχτα της Πέμπτης (21 
ιανουαρίου).

Παράλληλα, η έναρξη πτήσεων από Λάρνακα προς Βρυξέλ-
λες-Ζάβεντεμ σημαίνει και την επιστροφή της γνωστής αεροπο-
ρικής εταιρείας για πτήσεις από και προς το Αεροδρόμιο Λάρνα-
κας, αφού όλες της οι άλλες πτήσεις πραγματοποιούνται από το 
Αεροδρόμιο Πάφου.  

Από πλευράς Hermes Airports, o Ανώτερος Εκτελεστικός Δι-
ευθυντής της κοινοπραξίας Wes Porter υπέδειξε ότι μέσω ενός 
στρατηγικού σχεδιασμού και προβολής, το δρομολόγιο Λάρνακα 
- Βρυξέλλες μπορεί να καταστεί ένα από τα αγαπημένα δρομο-
λόγια για χιλιάδες ταξιδιώτες, Κύπριους αλλά και κατοίκους της 
Κεντρικής Ευρώπης. ΠΕΤΡΟΣ ΘΕΟΧΑΡΙΔΗΣ

σέ έπαγγέλμαΤικέσ αντιζηλίες εκτιμά η Αστυνομία ότι οφείλεται 
η πυρκαγιά που ξέσπασε κακόβουλα σε γραφείο πώλησης οχημά-
των. Ένα όχημα καταστράφηκε ολοσχερώς και δεύτερο υπέστη 
εκτεταμένες ζημιές.

η φωτιά ξέσπασε γύρω στη μία τα ξημερώματα σε γραφείο 
πώλησης οχημάτων που βρίσκεται στην περιοχή Χαλεπιανών παρά 
τον δρόμο τσερίου. Ανταποκρίθηκαν τρία πυροσβεστικά οχήματα 

από τον Σταθμό Λακατάμιας και η ώρα 1:26 
τέθηκε υπό έλεγχο αφού προκάλεσε ολο-
κληρωτική καταστροφή σε ένα όχημα τύπου 
βαν και προκάλεσε ζημιές σε ένα μίνι μπας, 
τα οποία βρίσκονταν σταθμευμένα εντός 
περιφραγμένης έκθεσης αυτοκινήτων. 

Όπως διαπιστώθηκε, από τις εξετάσεις 
που διενεργήθηκαν στη σκηνή, η φωτιά τέθηκε κακόβουλα. Μέλη 
του αστυνομικού σταθμού Λακατάμιας άρχισαν έρευνες και πε-
ρισυνέλεγαν τεκμήρια για επιστημονικές εξετάσεις. Όπως εκτιμά 
η Αστυνομία, οι εμπρηστές ήθελαν να προκαλέσουν ζημιές στον 
ιδιοκτήτη του γραφείου πώλησης οχημάτων στέλλοντάς του πα-
ράλληλα κάποιο μήνυμα. Οι ανακριτές άρχισαν τη λήψη καταθέ-
σεων ενώ η Αστυνομία απευθύνει έκκληση σε όποιον αντελήφθη 
οτιδήποτε να επικοινωνήσει με τον πλησιέστερο αστυνομικό 
σταθμό. ΜΙΧΑΛΗΣ ΧΑΤΖΗΒΑΣΙΛΗΣ

«έμβαθυνσΗ της συνεργα-
σίας μεταξύ Κύπρου και ισρα-
ήλ επιτρέπει η συμφωνία συ-
νεργασίας στον τομέα της 
υγείας που ο υπουργός Υγείας 
Γιώργος Παμπορίδης και ο 
ομόλογός του κ. Yakov 
Litzman υπέγραψαν 
χθες, στο τελ Αβίβ». 
Όπως αναφέρεται 
σε επίσημη ανακοί-
νωση, «η συμφωνία 
αποτελεί ανανέωση 
του σχεδίου συνερ-
γασίας στον τομέα της Υγείας 
και της ιατρικής για την περίο-
δο 2016-2021 και διαλαμβά-
νει συνεργασία σε θέματα 
που αφορούν σε εθνικά προ-
γράμματα υγείας των δύο χω-
ρών, στην αναθεώρηση και 
βελτίωση των συστημάτων 
υγείας, την επιδημιολογία, 
την πρόληψη των λοιμωδών 
νοσημάτων, την ασφάλεια 
των τροφίμων και θέματα πε-

ριβαλλοντικής υγιεινής».
Οι πτυχές της συνεργασί-

ας θα επιτευχθούν μέσω της 
ανταλλαγής επισκέψεων σε 
επίπεδο τεχνοκρατών, της 
από κοινού διοργάνωσης και 
παρακολούθησης συνεδρίων 

και εκπαιδευτικών 
προγραμμάτων και 
της ανταλλαγής 
εμπειρογνωμοσύ-
νης σε διάφορες 
ειδικότητες στον 
κλινικό χώρο. τέ-

λος, η Συμφωνία καλύπτει τη 
συνεργασία σε θέματα απο-
στολής ασθενών στο εξωτερι-
κό για θεραπεία και τις μετα-
μοσχεύσεις. Ο κ. Παμπορίδης 
επισκέπτεται το ισραήλ, απο-
δεχόμενος επίσημη πρόσκλη-
ση του ισραηλινού υπουργού 
Υγείας. Στο πλαίσιο της επί-
σκεψης έχουν οριστεί επισκέ-
ψεις σε νοσηλευτήρια και ια-
τρικά κέντρα.

πένΤέ έγιναν τα περιστατι-
κά γρίπης των χοίρων στα 
κατεχόμενα, αλλά δεν υπάρ-
χει λόγος ανησυχίας σύμ-
φωνα με τον «υφυπουργό 
υγείας», Ομέρ Γκιουρ.

Ο Γκιουρ δή-
λωσε σε τ/κ ΜΜΕ 
ότι ο αριθμός των 
διαγνωσμένων 
κρουσμάτων εί-
ναι πέντε, τα τέσ-
σερα νοσηλεύο-
νται στο «πανεπιστημιακό» 
νοσοκομείο εγγύς Ανατολής 
και το ένα στο «κρατικό» νο-
σοκομείο Λευκωσίας και βρί-
σκονται υπό θεραπεία χωρίς η 
κατάστασή τους να εμπνέει 
ανησυχία. «Δεν υπάρχει κάτι 
ανησυχητικό. Πλέον ο ιός 
η1Ν1 θα πρέπει να θεωρείται 
σαν μια εποχική γρίπη».

Ο ίδιος έκανε έκκληση δε 
«εάν τα παιδιά σας είναι άρ-
ρωστα, μην τα στέλνετε σχο-
λείο. Εάν αισθάνεστε εσείς 
άρρωστοι μην πάτε δουλειά ή 
φορέστε μάσκα». το «υπουρ-

γείο υγείας», 
ανέφερε, έχει 
λάβει όλα τα εν-
δεικνυόμενα μέ-
τρα για την μη 
εξάπλωση του 
ιού.

Ο κ. Γκιουρ ανέφερε ότι 
στο «κρατικό» νοσοκομείο της 
Λευκωσίας λειτουργεί ένα ει-
δικό τμήμα μόνο για τέτοιου 
είδους περιστατικά. Σύμφωνα 
με την Κίπρις, στο «πανεπιστη-
μιακό» νοσοκομείο εγγύς 
Ανατολή νοσηλεύονται δύο 
παιδιά το ένα κάτω του ενός 
έτους και το άλλο πέντε ετών.

ένα ακόμΗ μεγάλο έργο πο-
λιτιστικής υποδομής της Πά-
φου ξεκινά πολύ σύντομα. 
Παρουσία του δημάρχου Φαί-
δωνα Φαίδωνος ανοίχτηκαν 
χθες οι προσφορές 
για την ανακαίνιση 
του Μαρκιδείου Θε-
άτρου και την ανά-
δειξη του περιβάλ-
λοντος χώρου, έργο 
το οποίο θεωρείται 
βαρύνουσας σημα-
σίας για την υλοποίηση του 
θεσμού της Πολιτιστικής Πρω-
τεύουσας της Ευρώπης του 
2017.

Στον διαγωνισμό για την 
κατασκευή του έργου, του 
οποίου η προεκτίμηση δαπά-
νης ήταν 2.995.000 ευρώ, 
υπέβαλαν προσφορές οι εται-

ρ ε ί ε ς  A .  P A N A Y I D E S 
CONtRACtING LtD με ποσό 
3.363.000 ευρώ, DEPCOM 
CONStRUCtION LtD με ποσό 
3.200.00 ευρώ, ZEMCO 

CONStRUCtION LtD 
με ποσό 3.347.000 
ευρώ και η κοινο-
πραξία P. DEMOU & 
PAREKLISItIS DEV. 
LtD-Εργοληπτική 
Εταιρεία ΑΜΦιΑρΑ-
ΟΣ ΛτΔ με ποσό 

3.048.599 ευρώ. 
Θα ακολουθήσουν οι αξιο-

λογήσεις των προσφορών και 
η κατακύρωση στους επιτυχό-
ντες προσφοροδότες, με στό-
χο την έναρξη των κατασκευ-
αστικών εργασιών εντός του 
Μαρτίου 2016. 

ΝΤΟΡΑ ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ

Υπογράφηκε 
χθες η 

συμφωνία

Από τον ιό 
προσβλήθηκαν 
και δύο παιδιά

Δύο φορές
εβδομαδιαίως 
στην «άγονη 
γραμμή»

Ζημιές σε δύο 
οχήματα τα 
ξημερώματα

Το κόστος
εκτιμάται στα 

€3 εκατ.
 περίπου

Πτήσεις προς Βρυξέλλες 
ξεκίνησε η Ryanair

Κτύπημα εμπρηστών
σε μάντρα αυτοκινήτων

Συνέχεια στη συνεργασία
Κύπρου-Ισραήλ για την υγεία

Πέντε κρούσματα γρίπης 
των χοίρων στα κατεχόμενα

Τέσσερις προσφορές για
το Μαρκίδειο Θέατρο

Ενώπιον του Κακουργιοδικείου τέσσερις ύποπτοι για τη μεγάλη ποσότητα ναρκωτικών
ΤΗΣ ΝΤΟΡΑΣ ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ

Α ρνήθηκαν παραδοχή χθες ενώπιον 
του Κακουργιοδικείου Πάφου οι 
τέσσερις ύποπτοι για την υπόθεση 

εντοπισμού μεγάλης ποσότητας κοκαΐνης 
στο χωριό Μαραθούντα. Οι τέσσερις κατη-
γορούμενοι ένας 39χρονος από τη Λεμεσό, 
η συμβία του 33 χρονών, η μητέρα της 52 
ετών και ο γιος της 24 χρονών αντιμετωπί-
ζουν 4 κατηγορίες για κατοχή και προμή-
θεια ναρκωτικών. Οι κατηγορούμενοι δεν 
παραδέχθηκαν ενοχή 
στις κατηγορίες και το δι-
καστήριο διέταξε όπως 
όλοι πλην του 39χρονου 
αφεθούν ελεύθεροι με 
περιοριστικούς όρους. η 
δίκη ορίστηκε στις 25 Φε-
βρουαρίου.

η ΥΚΑΝ Πάφου εξετάζει υπόθεση συ-
νωμοσίας προς διάπραξη κακουργήματος, 
παράνομης κατοχής, παράνομης κατοχής 
με σκοπό την προμήθεια σε άλλα πρόσωπα 
και παράνομης χρήσης κοκαΐνης, βάρους 
786 γραμμαρίων περίπου, αδικήματα που 
διαπράχθηκαν μεταξύ άγνωστης ημερομη-
νίας και 6 Δεκεμβρίου στο χωριό 
Μαραθούντα.

Συγκεκριμένα όπως αναφέρθηκε στις 6 
Δεκεμβρίου μέλη της ΥΚΑΝ, κατόπιν πληρο-
φορίας και δυνάμει δικαστικών ενταλμάτων 
έρευνας, ερεύνησαν τόσο την ανώγειο κα-
τοικία, στην οποία διαμένουν οι δύο πρώτοι 
ύποπτοι δηλαδή ο 39χρονος και η 33χρονη 
συμβία του, όσο και την ισόγειο κατοικία, 
στην οποία διαμένουν η μητέρα της 33χρο-
νης και ο αδερφός της, στην παρουσία και 

των τεσσάρων, χωρίς ωστόσο να ανευρεθεί 
οτιδήποτε το επιλήψιμο. Παρών ήταν επί-
σης και πέμπτο πρόσωπο, το οποίο διανυ-
κτέρευε στην οικία του ζεύγους.

Στη συνέχεια, όπως αναφέρθηκε, η 
έρευνα επεκτάθηκε στους εξωτερικούς 
χώρους του κτηρίου και βρέθηκε θαμμένο 
στο έδαφος στην πίσω αυλή της οικίας, ένα 
πλαστικό κυλινδρικό δοχείο με κίτρινο πώ-
μα, μέσα στο οποίο υπήρχαν δύο νάιλον 
διαφανή σακούλια, τα οποία περιείχαν 
άσπρη συμπαγή ουσία, ομοιάζουσα με κο-

καΐνη, καθώς και άλλα 
δύο νάιλον διαφανή σα-
κούλια, κλειστά διά καψί-
ματος, που περιείχαν 
άσπρη σκόνη ομοιάζου-
σα με κοκαΐνη.

Από προκαταρκτικό 
έλεγχο που έγινε με ειδι-

κό τέστερ, σ’ ένα από τα σακούλια, παρου-
σιάστηκε θετική ένδειξη στην κοκαΐνη.

Ακολούθως, βρέθηκε, θαμμένο στο 
έδαφος σε απόσταση πέντε περίπου μέ-
τρων από το πρώτο δοχείο, ένα πλαστικό 
κυλινδρικό δοχείο με άσπρο πώμα, μέσα 
στο οποίο υπήρχαν τρία διαφανή νάιλον 
σακούλια, δεμένα κόμπο, με ποσότητα 
άσπρης σκόνης, ομοιάζουσα με κοκαΐνη. 
Στη συνέχεια, σε απόσταση περίπου τριών 
μέτρων από το δεύτερο δοχείο, βρέθηκε, 
θαμμένο στο έδαφος ένα πλαστικό που πε-
ριείχε ένα διαφανές νάιλον σακούλι δεμένο 
κόμπο, μέσα στο οποίο υπήρχαν πέντε νάι-
λον διαφανή σακούλια, επίσης δεμένα κό-
μπο τα οποία περιείχαν αντίστοιχα ποσότη-
τα άσπρη συμπαγής ουσίας και άσπρης 
σκόνης ομοιάζουσα με κοκαΐνη.

Αρνείται η οικογένεια για την κοκαΐνη

Βιώσιμες λύσεις για ασυνόδευτους ανήλικους στην Κύπρο
O ΔιέθνΗσ Ανθρωπιστικός και Ανεξάρτητος Οργανι-
σμός «Hope For Children» UNCRC Policy Center παρου-
σίασε στο Σπίτι της Ευρώπης την Εθνική Έκθεση με θέμα 
τις βιώσιμες λύσεις για τους ασυνόδευτους 
ανήλικους στην Κύπρο.

Ασυνόδευτοι ανήλικοι θεωρούνται οι 
ανήλικοι που βρίσκονται στην επικράτεια 
της Κυπριακής Δημοκρατίας χωρίς την πα-
ρουσία των γονέων ή άλλων ενηλίκων που 
είναι υπεύθυνοι, κατά το νόμο ή το έθιμο, 
γι’ αυτά.

Σκοπός του συνεδρίου ήταν η παρουσίαση της Εθνι-
κής Έκθεσης που εκπονήθηκε στα πλαίσια του ευρωπα-
ϊκού προγράμματος «Durable Solutions for Separated 
Children in Europe», το οποίο υλοποιήθηκε σε εννέα 

κράτη μέλη της Ευρωπαϊκής Ένωσης, μεταξύ αυτών και 
στην Κύπρο από το «Hope For Children» UNCRC Policy 
Center. το πρόγραμμα χρηματοδοτείται από την Ευρω-

παϊκή Επιτροπή και ο συντονιστής του είναι 
το Irish Refugee Council. Κύριος στόχος του 
προγράμματος ήταν η διεξαγωγή έρευνας 
που επικεντρώνεται στη μεθοδολογία που 
χρησιμοποιείται για την εξεύρεση βιώσιμων 
λύσεων για τα ασυνόδευτα παιδιά.

Στο συνέδριο μίλησε για τις δυσκολίες 
που είχε να ξεπεράσει ο Ali Barre, ο οποίος 

παρουσίασε την εμπειρία του ως ασυνόδευτος ανήλικος 
στη Κύπρο. Μίλησε επίσης για τους στόχους που έχει 
θέσει τώρα, ως ενήλικος πλέον. Ανέφερε ότι παρά το 
ότι ήταν ανήλικος, είχε τεθεί υπό κράτηση για αρκετούς 

μήνες, κάτι που τον έχει επηρεάσει πολύ. Όταν αφέθηκε 
ελεύθερος, ανέλαβαν τη φροντίδα του οι Υπηρεσίες 
Κοινωνικής Ευημερίας και άρχισε να ζει στο «Σπίτι της 
Ελπίδας» του «Hope For Children», όπου πήρε στήριξη 
και φροντίδα.

η Λήδα Κουρσουμπά, Επίτροπος Προστασίας Δικαι-
ωμάτων του Παιδιού, κατά την ομιλία της εστίασε στο 
θέμα των ασυνόδευτων παιδιών που δεν αιτούνται άσυ-
λο και την έλλειψη νομικού και θεσμικού πλαισίου, το 
οποίο θα εντόπιζε τα παιδιά αυτά και τις ανάγκες τους 
και θα δημιουργούσε ένα προστατευτικό πλαίσιο. Ανα-
φέρθηκε επίσης και στο θέμα του νομικού και διαδικα-
στικού κενού σε σχέση με τη διαδικασία εκτίμησης 
ηλικίας για τους ασυνόδευτους ανήλικους που, πάλι, δεν 
αιτούνται άσυλο.

Συνέδριο 
του Οργανισμού

«Hope for 
Children»

Δεν εντόπισαν κάτι στις οικίες τους
μέ ΤΗν ανέυρέσΗ του δεύτερου δοχείου και στη 
συνέχεια του τρίτου δοχείου ανακρινόμενοι, ο 
39χρονος ομολόγησε προφορικά ότι όλα τα ανευ-
ρεθέντα ναρκωτικά και στα τρία δοχεία είναι δικά 
του. Μετά τη σύλληψη των υπόπτων λήφθηκε νέα 
πληροφορία στην ΥΚΑΝ η οποία ανέφερε ότι οι 
ύποπτοι είχαν στην κατοχή τους και άλλη ποσότητα 
ναρκωτικών ουσιών, καθώς και παράνομο οπλισμό 
τον οποίο αποκρύπτουν σε συγκεκριμένο χώρο των 
οικιών τους και των υποστατικών τους. Κατόπιν 
τούτου εκδόθηκε εκ νέου δικαστικό ένταλμα έρευ-

νας των οικιών και υποστατικών τους στη Μαραθού-
ντα, καθώς και άλλης μίας οικίας που χρησιμοποιεί 
ο 39χρονος στη Λεμεσό. Με τη βοήθεια ανιχνευτι-
κών σκύλων, διενήργησαν εν νέου έρευνα στις οι-
κίες και υποστατικά των τεσσάρων υπόπτων, χωρίς 
ωστόσο να ανευρεθεί οτιδήποτε άλλο το 
επιλήψιμο.

Έρευνα διεξήχθη ταυτόχρονα και στην οικία 
του υπόπτου στη Λεμεσό, στην παρουσία της συζύ-
γου του, χωρίς και πάλι να ανευρεθεί οτιδήποτε το 
επιλήψιμο.

Η ένΤυπωσΗ που διδόταν από τους διοικούντες 
της τράπεζα Κύπρου το 2012 ήταν ότι θα γινόταν 
κατορθωτό να καλυφθεί το κεφαλαιακό κενό, σύμ-
φωνα με την Αναστασία Ορφανού, διευθύντρια 
του γραφείου του προέδρου της τράπεζας Κύπρου 
κατά την περίοδο εκείνη. η κ. Ορφανού κατέθεσε 
ενώπιον του Μόνιμου Κακουργιοδικείου Λευκωσί-
ας στην υπόθεση εναντίον της τράπεζας Κύπρου 
και πέντε πρώην ανώτατων στελεχών της.

η μάρτυρας κατηγορίας 
εργάστηκε με τρεις διαδοχι-
κούς προέδρους της τράπεζας 
Κύπρου, τους Ελευθέριο ιωάν-
νου, Θεόδωρο Αριστοδήμου 
και Ανδρέα Αρτέμη, και μεταξύ 
των καθηκόντων της ήταν και η 
ετοιμασία των ομιλιών του εκά-
στοτε προέδρου.

Στην κατάθεσή της στην Αστυνομία, την οποία 
διάβασε κατά τη χθεσινή ακρόαση, η κ. Ορφανού 
είπε ότι για την ετοιμασία των ομιλιών του κ. Θεό-
δωρου Αριστοδήμου στις ετήσιες γενικές συνελεύ-
σεις της τράπεζας, ελάμβανε οδηγίες και κατευθυ-
ντήριες γραμμές από τον ίδιο και υπήρχε συνεννό-
ηση με το γραφείο του ανώτατου διευθύνοντα 
συμβούλου Ανδρέα ηλιάδη για να μην καλύπτουν 
τα ίδια θέματα στις ομιλίες τους.

Ειδικότερα για την ομιλία του Θεόδωρου Αρι-
στοδήμου στη Γενική Συνέλευση της τράπεζας στις 
19 ιουνίου 2012 είπε ότι τα περισσότερα θέματα 
που αναπτύσσονταν σε αυτήν της λέχθηκαν από 
τον ίδιο. Όπως ανέφερε, στην ομιλία γινόταν ανα-
φορά στις κεφαλαιακές ανάγκες της τράπεζας, 
χωρίς ωστόσο να θυμάται ποιος έδωσε τα συγκε-
κριμένα στοιχεία. Επίσης αναφερόταν βάσει των 
συγκεκριμένων στοιχείων ότι η τράπεζα πλησίαζε 

αρκετά στην επίτευξη του στόχου της ανακεφαλαι-
οποίησης και πως το συγκρότημα ανέμενε πως 
μέσω της μελλοντικής κερδοφορίας, της αποτελε-
σματικής διαχείρισης των σταθμισμένων περιουσι-
ακών στοιχείων και άλλων μέτρων, θα ήταν σε 
θέση να καλύψει τους ελάχιστους απαιτούμενους 
δείκτες, κυρίων βασικών ιδίων κεφαλαίων και βα-
σικών ιδίων κεφαλαίων σε εύλογο χρονικό διάστη-
μα. «Θυμάμαι ότι δεν υπήρχε ανησυχία γιατί οι 

αρμόδιοι πίστευαν ότι θα επι-
τυγχάνετο ο στόχος κάλυψης 
κεφαλαιακών αναγκών» είπε η 
μάρτυρας κατηγορίας.

Εξεταζόμενη από την εκ-
πρόσωπο της κατηγορούσας 
Αρχής Πωλίνα Ευθυβούλου, η 
κ. Ορφανού, η οποία αποχώρη-
σε από την τράπεζα Κύπρου 

τον Φεβρουάριο του 2013, είπε πως σε γενικές 
γραμμές για την ετοιμασία των ομιλιών έπαιρνε 
«κάποια κατεύθυνση» από τον Θεόδωρο Αριστο-
δήμου και λαμβάνονταν στοιχεία από τις αρμόδιες 
υπηρεσίες. Είπε ότι στα κείμενα γίνονταν αλλαγές 
από τον πρόεδρο.

Στην αντεξέτασή της από τον συνήγορο υπε-
ράσπισης Δημήτρη Αραούζο, η Αναστασία Ορφα-
νού επανέλαβε πως «το σύνολο των διοικούντων 
ένιωθαν σίγουροι» ότι θα καλύπτονταν οι στόχοι 
σε σχέση με τις κεφαλαιακές ανάγκες της τράπε-
ζας. Είπε ακόμα πως τα στοιχεία για τους δείκτες 
κυρίων βασικών ιδίων κεφαλαίων και βασικών 
ιδίων κεφαλαίων που αναφέρονταν στην ομιλία 
του Θεόδωρου Αριστοδήμου ενώπιον της ΓΣ στις 
19/6/2012, είχαν ληφθεί από τα αρμόδια τμήματα 
της τράπεζας και ότι ο ίδιος δεν είχε την ευχέρεια 
να τα επιβεβαιώσει.

Τρεις από τους 
τέσσερις υπόπτους 

αφέθηκαν ελεύθεροι 
με περιοριστικούς όρους

Κατέθεσε η Α. Ορφανού για την υπόθεση Τράπεζας Κύπρου

Υπήρχε η εντύπωση ότι θα
καλύψουν το κεφαλαιακό κενό

«Δεν υπήρχε ανησυχία 
γιατί οι αρμόδιοι πίστευαν

ότι θα επιτυγχάνετο
ο στόχος κάλυψης 

κεφαλαιακών αναγκών»

extra 5 18/01/16

1η 14-19-22-32-33 2η 6-15-18-21-33
super 3 18/01/16

Κλήρωση 1η 0-4-3 2η 6-6-2 3η 9-5-8 

4η 0-3-8 5η 3-3-4 6η 4-1-6 7η 1-9-4 

8η 8-0-6 9η 5-4-7 10η 5-2-9
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